
Min personlige damp historie handler ikke kun om mig. Jeg ryger nemlig ikke. Det gør min kæreste 

til gengæld. 

Da vi mødte hinanden da røg han almindelige cigaretter, og helt ærligt, det kunne luftes overalt. 

Lige så snart du trådte ind i legligheden, så stank det. 

Så via en af hans arbejdskolleger, så blev han tilbudt at prøve en E-cig. Han var lidt tvivlsom i 

starten. Men er med tiden blevet meget glad for den, og det utrolige var dengang at stanken af 

nikotin forsvandt fra lejligheden. 

Brugen af en E-cig har ikke kun betydet noget for indeklimaet, men også for os begge, nu smager 

det ikke af "røg/nikotin" når jeg kysser ham. 

 

Jeg har ikke noget imod at der som nu fortsat bliver salgs forbud for unge under 18, med at de vil gå 

til så kraftige yderligheder med at næsten total forbyde alt hvad der har med tanke - væsker, ja alt 

hvad der har med en E-cig at gøre, det forstår jeg bestemt ikke. Det har kun gjort mit liv bedre at 

han gik fra alm. cigaretter til en E-cig. 

 

Med venlig hilsen 

Anja Hansen  
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